
Bestyrelsesmøde mandag den 7. december 2015 

Fremmødt: Emil, Mogens, Sine, Claus, Steen, Charlotte og Katrine 

Afbud: Bastian 

 

1. Godkendelse af dagsorden   

Godkendt 

2. Økonomi (Steen)  

Der er ikke noget særligt at bemærke 

3. Fliseprojekt (Steen/Sine)  

- der var aflevering 6. november 

- afleveringen manglede to punkter ved GI, det er nu rettet til 

- Nordfyns Brolægning vil komme og tjekke flisegange efter næste gang, der kommer 

kraftig regn. Men det skal noteres, at de gamle fliser havde mange mangler og derfor var 

der veje for vandet at løbe. Nu hænger stierne sammen, hvilket vil føre til, at vandet 

finder andre veje. Flisekanterne skal naturligvis dækkes helt op for ikke at skride 

- inden 6. november skal vi indkalde til et års eftersyn 

- da flere stier ud mod vejene er blevet påkørt af personbiler, bliver vi nødt til at købe os 

til blokader, så fliseenderne ikke bliver ødelagt, da det ikke dækkes af vores garanti ved 

NB. 

4. Afslag fra Natur- og Miljøklagenævnet i forhold til Kommuneplantillæg nr. 17 (nyt 

serviceområde ved Carlsen-Skiødts Vej 2-6) – hvad gør vi nu? (Sine) 

- vi lader sagen ligge for nu 

5. Tinglysning af tillæg til vedtægterne (Sine)  

- vi har to tinglysninger, vi arbejder videre med 

6. Børnegruppen - legepladser og kontrolrapport (Katrine)  

- vi har modtaget en rapport på legepladserne, der viser et billede af tre legepladser i 

forfald. Der undersøges i forhold til rapporten, hvad der kan repareres på og 

istandsættes 

- der udarbejdes en plan for renoveringen af legepladser, der endeligt fremlægges på 

generalforsamlingen 2016 



7. Pladsen 

- der tales med vognmanden om at lægge stabilgrus på pladsen 

8. Gartner (Claus)  

- gartneren har fældet 4 træer, bl.a. de to ved CS vej vi bad om 

9. Skiltetilbud: husnummer og hunde i snor (Claus) 

-  hund i snor-skilte indkøbes og placeres hensigtsmæssigt i Ørbækhave 

- husnumre vurderes ikke relevant foreløbig 

10. Affaldsproblemerne i Ørbækhave og langs Ørbækvej (Claus/Sine)  

- der har været problemer med beboere, der smider eget husholdningsaffald i andres 

skraldespande - det bedes blive stoppet 

-  det har ikke været muligt at komme i kontakt med McDonald’s nye ejer. Vi prøver nu at 

kontakte ham via post 

11. Arkiv på hjemmesiden for bestyrelsen (Sine)  

- det er testet. Næste dagsorden lægges som test derind inden næste møde 

12. Generalforsamling 2016 dato, samt evt. ideer til forslag fra bestyrelsens side (Sine) 

- evt. tirsdag den 29. marts 

- der forberedes en plan/fremlæggelse vedr. legepladserne (se pkt. 6) 

- køb af jord ved Sy. 37 

13. Årlig middag: dato og sted - bring gerne ideer med til mødet (Sine)  

- undersøges nærmere. Evt. Alfred og Camilla. Fredag den 15. januar 2016 

14. Eventuelt   

- ikke noget til evt. 

15. Dato for næste møde 

- torsdag den 4. februar 2016 ved Steen, Giersingvænget 14 

 

 


